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Postbus 20350, 2500 EJ Den Haag

hy ed}

SARC minvws.nl>

@minvws.nl>

@minvws.ol>. [ENEDBE (EXE) BENE minvws.ni>
Onderwerp: Tbv Covid staf24 nov - Kabinetslijn medische mondmaskers voor de zorg

Ha IEEE
Zoals net beloofd. Bijgaand de nota zoals hij naar de minister is gegaan, die nu wordt geagendeerd voor de covid staf van 24

november. Paar punten zoals net besproken.

- Vanuit verschillende hoeken (0.a. DCO, LZ) was er angst dat dit advies zou leiden tot enorme vraag naar medische

maskers zou leiden, maar ik zie dat niet zo.

- Ook de Covid directie geeft aan dat ze verwachten dat (ook bij de verplichting straks) de prijzen van niet-medische

mondmaskers nog verder zullen zakken, en dat dat het gebruik van medische mondmaskers op straat ook minder

aantrekkelijk maakt. Zeker met de verplichting die er nu aankomt. En er zullen altijd mensen zijn die wel echt de

voorkeur geven aan medisch ipv niet-medisch (bijvoorbeeld hele kwetshare groepen) en die kunnen het gewoon

kopen/bestellen. Dat is prima en hou je ook niet tegen.
- Samen met de Covid directie wilden we het pragmatisch houden bij de lijn: niet-medische mondmaskers zijn bedoeld

voor het publiek, medische mondmaskers voor de zorg. Eigenlijk in lijn dus met de minister.

- Medische maskers op straat mogen dus gewoon worden gebruikt, er is ook geen verkoopverbod, maar ze zijn er gewoon

niet voor bedoeld, en medische mondmaskers hebben voor gebruik op straat ook gewoon niet zoveel toegevoegde
waarde.

- Met VNO heb ik dit al zo besproken en die snapten het wel, en ook al afgesproken dat verkoop dus mag, maar dat het

niet de bedoeling is dat er nu uitgebreid reclame voor gemaakt gaan worden, onder het mom van dat het beter zou zijn
voor de consument. Want dat is niet zo, en ook niet in lijn met de RIVM adviezen over gebruik van PBM binnen en buiten

de zorg. "gedogen twee kanten op dus”.

- Uiteraard heb ik ook besproken dat we terug zullen vallen op de strikte koers als er toch weer tekorten voor de zorg

ontstaan, maar goed, dat is met de huidige voorraden niet echt de verwachting.

Groet, [ERR]

van SED, IE BE (EBIE) <EREZR iv.ri

Verzonden: dinsdag 17 november 2020
13:42
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Onderwerp: RE: Retourpost 212727-SE pmol mondmaskers voor de zorg

Beste collega’s,

Het gaat niet eerder lukken dan in de covid-19 staf van dinsdag 24 nov aanstaande, excuus, maar eerder is er geen ruimte.

De nota houden we hier thv het gesprek.

Met vriendelijke groet,
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Secretariaat Minister voor Medische Zorg en Sport,

drs. T. (Tamara) van Ark

Directie BPZ| Parnassusplein 5| 2500 EJ | Den Haag

5.1.2e

Van: [ERS BE B8) - minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 17 november 2020 12:17

) JERE@minvws.n>;EEE, EE. EE EE (EER)

Onderwerp: Retourpost 212727 - Kabinetslijn medische mondmaskers voor de zorg

Dag EXEZN.

M MZS merkt op: “Op zich kan ik me vinden in de strekking. Svp even bespreken (in staf?) nl vanuit comm: zeggen we

voorbehouden aan de zorg of primair bedoeld voor de zorg. En hoe zit het met al die werkplekken buiten de zorg waar men ook

PBM gebruiken?”

Ik zal het secretariaat M MZS vragen te zoeken naar een geschikt moment en de nota daar afgeven.
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